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Verslag vergadering bestuur Wijkraad De Blaak 

Datum  : 11 december 2024 

Aanwezig : Cengo Ulusan (voorzitter, Edgar Pijnenburg (penningmeester), Frans van   den Beemt, Anne-

Marie van den Dungen (secretaris) 

 

 

1. Opening en agenda 

Op verzoek van Frans wordt de agenda aangevuld met punt 5: relatie Wijkraad met de Energie 

Coöperatie. 

 

2. Verslag 13 november 2024 

Het verslag van 13 november 2024 wordt, met wijziging van een tekst over de wateroverlast, 

goedgekeurd. 

 

3. Actielijst 

De actielijst wordt bijgewerkt. 

Naar aanleiding van de actielijst: 

- De sportvereniging wil een vervolggesprek in aanwezigheid van de  gemeente (Anneke en Marcel). 

Cengo neemt op korte termijn contact met hen op, zodat een gesprek kan plaatsvinden voor de 

volgende vergadering (15 januari). 

- Voor de nieuwbouwplannen van OBS De Blaak is een uitnodiging voor een informatie avond. Frans 

en Edgar zijn verhinderd. Anne-Marie zal er heen gaan, Cengo kijkt of hij ook kan.  

- Wijkraad (Anne-Marie en Cengo) neemt initiatief om samen met Nico en Marie-Thérèse een 

gesprek te arrangeren, zodat er vanuit samenwerking in de wijk gewerkt wordt aan beperking 

fijnstof en geluidshinder. Anneke wil bij dit gesprek aanwezig zijn.  

- Attentie voor vrijwilligers: vorig jaar kon iedereen een fles wijn afhalen. De animo daarvoor was 

niet groot. Dit jaar óf bezorgen, óf goede berichtgeving. We hebben besloten om dit in januari, na 

de feestdagen te doen. 

Anne-Marie zal een lijst met vrijwilligers rondsturen, die door ieder wordt aangevuld. Anne-Marie 

zorgt voor doosjes bonbons. 

- Jeu de boule baan: Anne-Marie neemt contact op met Marcel (wijkregisseur) om te vragen wie 

voor onderhoud juiste persoon is. 

- Stichting Hofstede heeft alle gegevens ontvangen. Anne-Marie stuurt Cengo een kopie van die 

mail. 

- Cengo neemt contact op met Kevin van der Laak over zijn mogelijke bijdrage aan de Wijkraad. 

- Edgar stuurt een herinnering voor de begroting voor de jeugd naar Hanny. 

- Frans heeft op een bijeenkomst gehoord dat de gemeente geld beschikbaar stelt aan wijkraden die 

geen eigen ruimte hebben. Edgar zal dit bij de gemeente navragen. 

 

4. Rol van de Wijkraad bij bewonersinitiatieven 

a. Wat verstaan we onder coördineren, initiëren, stimuleren en begeleiden? Hoe ver gaan we hierin? 

Evenementen: we ondersteunen initiatiefnemers, maar zitten in principe niet in de uitvoering, 

tenzij een bestuurslid hiervoor kiest. 

Belangengroepen in de wijk: op verzoek ondersteunen we de communicatie en verbinding tussen 
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verschillende belangengroepen in de wijk (zoals bijvoorbeeld bij immigrantenhotel, fijnstof en 

wateroverlast) onderling en naar de gemeente. De inzet van ons budget voor bijvoorbeeld het 

huren van ruimte gaat in overleg met het bestuur. Wanneer er voor- en tegenstanders van een 

onderwerp zijn, proberen we die bij elkaar te brengen, maar nemen geen positie in. We gaan alert 

en voorzichtig om met tegengestelde belangen. 

Individuele en algemene belangen: de wijkraad is geen belangenbehartiger voor individuele 

belangen. Dat wat het lokale overstijgt (bijvoorbeeld iets dat voor de gehele gemeente of regio 

betreft), rekenen we niet tot onze verantwoordelijkheid. 

b. Initiatieven van de Wijkraad 

we nemen het initiatief om partijen samen te brengen, hebben een verbindende rol. Daarnaast 

streven we naar het realiseren van een eigen wijkcentrum voor de wijk. 

c. Condities: we streven naar een evenwichtige verdeling van het budget voor de verschillende 

belangengroepen in de wijk. 

 

5. Reactie naar de Energie coöperatie:  

Er is een voorstel van Kees de Rooij over de communicatie van de Energie Cooperatie (EC). 

  
Onder andere naar aanleiding van het voorstel over communicatie van de EC merkt Frans op dat de EC 

kiest voor een bepaalde optie, waar niet alle wijkbewoners voor zullen kiezen.  

Na overleg besluiten we dat de Wijkraad blijft samenwerken met de EC en dat die onze 

communicatiekanalen kan blijven gebruiken. Frans stelt voor om in samenwerking/overleg met de EC 

een werkgroep op te richten die zich verdiept in meerdere opties voor warmtevoorziening. Deze 

werkgroep krijgt dan een eigen mailadres, niet via mail van het secretariaat. Hij zal dit voorstel doen 

aan de EC. Het voorstel voor de tekst is als bijlage toegevoegd. Het bestuur zal hierop op korte termijn 

reageren. 

Frans gaat het gesprek met de EC aan; wanneer er stagnatie optreedt in overleg met Cengo. 

 

6. Samenstelling bestuur:  

Cengo en Edgar hebben gesproken met Jaap Troost en Kevin van der Laak. 

Jaap Troost (woont al lang in De Blaak, 75 jaar) wil graag een bijdrage leveren aan het bestuur. Anne-

Marie neemt contact met hem op en nodigt hem uit voor de vergaderingen in 2024.  

Kevin van der Laak (heeft eigen bedrijf in webdesign) wil wel wat betekenen voor de wijkraad, maar 

heeft geen belangstelling voor “politiek”. Cengo neemt contact met hem op. 

Er is nog een aantal potentiële kandidaten. Cengo neemt contact op met John Bertens en een vriendin 

van Marie-Claire. Anne-Marie polst Emely en vraagt of Anika nog kandidaten kent. 

 

7. Agenda 15 januari 

- Conceptbegroting door Edgar 

- Evaluatie oud en nieuw 

- Sportvereniging  

- Bewonersavond thema met voorstel Anne-Marie 

Wie denkt  praat en organiseert met ons mee 
Wat  ijn de duur aamste alternatieven voor aardgas 

 oe denkt u dat  et wijkuitvoeringsplan van de gemeente er
uit moet  ien voor on e wijk 

 ee  u interesse  kennis en o  ervaring meldt u aan op 
in o energiedeblaak.nl o  secretariaat wijkraaddeblaak.nl

Werkgroep Wijk uitvoeringsplan
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- Voortgang evenementen 

 

8. Wat verder ter ta el komt 

- De Blaakrun is volgend jaar op 25 mei 

- De werkgroep wateroverlast gaat met gemeente meedenken over keuze bureau en onderzoeksvragen.  

Er wordt op dit moment door het Waterschap van alles gemeten.  

- Er zijn nesten van Aziatische hoornaars in de buurt. De gemeente wil nog geen bijdrage leveren. Cengo 

zal Anneke de vraag voorleggen 
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Bijlage: tekstvoorstel Energie Coöperatie 

Logo WR  Logo EC 

Wie denkt, praat en organiseert met ons mee? 

Waarover?  Het plan om onze wijk in de toekomst te blijven voorzien van energie als aanvulling op of in de 

plaats van de huidige aardgasleiding, denk aan verwarming, warm water en koken. Wij noemen dit een 

‘warmtevoorzieningsplan’. 

De Gemeente noemt dit plan: het Wijk UitvoeringsPlan (WUP). 

Waarom?  Landelijk gaan er stemmen op om het aardgasverbruik te reduceren of geheel af te bouwen in de 

gebouwde omgeving. 

Wat hebben de Wijkraad en EC de Blaak hiermee van doen? Zij richten een nieuwe werkgroep 

‘warmtevoorziening’ op en willen bewoners hierin laten participeren omdat het ons allen aangaat. Participeren 

wil vooral ook zeggen dat voorlichting over wat mogelijk en wenselijk is niet alleen vanuit de Gemeente, 

Wijkraad of EC komt maar liefst ook vanuit de wijkbewoners zelf. 

DUS doe met ons mee en meld je aan  

Nieuw mailadres 


